
Душанка Мајкић 

Питање постављено Савјету министара БиХ, Штабу НАТО-а у Сарајеву и Команди 

ЕУФОР-а у БиХ – „С обзиром да је питање маркирања међуентитетске линије обавеза 

из Анекса 2 Дејтонског мировног споразума, шта је до сада урађено на плану стварног 

и техничког утврђивања међуентитетске линије разграничења у БиХ? 

Да ли је формирана комисија Савјета министара БиХ за утврђивање међуентитетске 

линије и ко је чини? Ако није формирана, зашто није? 

Шта су на том плану урадили и шта планирају да ураде Штаб НАТО-а у Сарајеву и 

Команда ЕУФОР-а у БиХ (који су према Анексу 2 Дејтонског мировоног споразума 

крајњи ауторитети за идентификацију и утврђивање међуентитетске линије)?“ 

 
 


